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Ewangelia z
poniedziałku:
Przezwyciężyć
strach

Ewangelia z poniedziałku 6
tygodnia wielkanocnego wraz z
komentarzem. «Gdy przyjdzie
Paraklet, którego Ja wam poślę
od Ojca, Duch Prawdy, który od
Ojca pochodzi, On zaświadczy o
Mnie». Obiecane Zesłanie
Ducha Świętego pomaga nam
pokonać wszelki strach czy
trudność których możemy
doświadczać głosząc naszą
wiarę.

Ewangelia (J 15, 26-27; 16, 1-4a)



Jezus powiedział do swoich uczniów:

«Gdy przyjdzie Paraklet, którego Ja
wam poślę od Ojca, Duch Prawdy,
który od Ojca pochodzi, On
zaświadczy o Mnie. Ale wy też
świadczycie, bo jesteście ze Mną od
początku.

To wam powiedziałem, abyście się
nie załamali w wierze. Wyłączą was
z synagogi. Ale nadto nadchodzi
godzina, w której każdy, kto was
zabije, będzie sądził, że oddaje cześć
Bogu. Będą tak czynić, bo nie poznali
ani Ojca, ani Mnie. Ale powiedziałem
wam o tych rzeczach, abyście, gdy
nadejdzie ich godzina, pamiętali, że
Ja wam o nich powiedziałem».

Komentarz

We fragmencie Ewangelii, który
Kościół daje nam dziś do rozważenia,



Pan Jezus z realizmem mówi do
swoich uczniów o trudnościach,
które mają ich spotkać ponieważ są
jego świadkami i głoszą jego Słowo.

Jak wyrażał się święty Josemaría,
«chrześcijańskie nauczanie o
cierpieniu to nie program łatwych
pocieszeń. Jest to, po pierwsze, nauka
o akceptacji tego cierpienia, które
jest nieodłączną rzeczywistością
każdego ludzkiego życia»[1].

W świecie, na którym przypadło nam
żyć –on niezbyt różni się od świata,
który znali pierwsi uczniowie Jezusa
– niekiedy może nam być trudno
prowadzić życie spójne z naszą
tożsamością dzieci Bożych
starających się o postawienie
Chrystusa na szczycie wszelkiej
ludzkiej działalności.

Możemy nawet odczuwać lęk przed
skutkami naszych decyzji, aby żyć
naszą wiarą: «lęki stanowią
niekontrolowaną siłę w naszym



wnętrzu (…) Powodują napięcie i
udrękę, odbierają nam sporą część
wolności, zamykają nas w
nieśmiałości i wycofaniu się albo,
przeciwnie, sprawiają że
przyjmujemy postawę obronną i
reagujemy agresywnie»[2].

Ale Pan, wobec lęku który nas
paraliżuje, daje nam coś, co go
przekracza z nadmiarem:
Pocieszyciela, Ducha Świętego, tego
który daje świadectwo o Bogu w
każdej chwili, bo jest samym Bogiem.

Uciekajmy się często do Ducha
Świętego, aby nam pomógł pokonać
lęki i podejmować każdy dzień z
nadzieją dzieci Bożych.

[1] Św. Josemaría, To Chrystus
przechodzi, nr 168.



[2] Jutta Burgraff, La libertad vivida
con la fuerza de la fe.
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